
SGS 

Certificate CN17120714 

The management S卿em of 

Tekni-Plex Healthcare & Specialty 
Packaging (Suzhou) Co1, Ltd. 

Business Registration Address: No 489 Xingrui Road. Wujiang Economic 
And Technological Development. P.R. China 

Business Operation Address: No 489 Xingrui Road. Wujiang Economic 
And 丁echnological Developme门lZone. Suzhou City, Jiangsu Province, P.R. C卜lna 

Unified Social Credit Code 913205093105414437 

has been assessed and certified as meeting the requirerrients of 

ISO 9001 :2015 
10r 1h5 伯 lowing acllvitle.s 

Manufacture of dip tubing (excluding use for medicine and food) 
Manufacture of plastic. silicon tube and silicon compress molding for medical devices 

Manufacture of polyvinyl chloride resin 

This certificate is valid from 15 June 2020 unti日4 June 2023 
～叹 t汽七犯。b"b「 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits 

Recertification audit due a minimum of 60 days before the expiration date 
Issue 3. Certified since 15 June 2017 

众气 jthrn1 r.州以 

净 
sos United Kingdom Ltd 

Rossrriore Business Park Ellesmere Port Cheshire CH65 3EN UK 
t +44 (0)151 350.6666 f +44 (0)151 350.9600 www sos corn 

The certification information can be verified on the web sife of Certification and Accreditation 
Administration of the People's Republic of China w认w coca nOV co 
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喷雾管的制造（医疗和食品用途除外） 

医疗器械用塑料、硅胶导管及模压件的制造 代”。s嗦魏跪若会献豁 

PVC粒子的制造 
嗬5。乡澡戮睽粼对牵攀耀蹂龚教教妙s〔 

德尼培医疗精密包装（苏州） 

有限公司 
注册地址：中国吴江经济开发卜 -'SI 瑞路 469 j 

经营地址：中国江苏省苏州 I Ij吴抓经济技术开发！K 兴瑞路 469号 

统‘社会信用代码 913205093105414437 

的管理体系已经过审核．并被证明符合下述要求 

ISO 9001 :2015 

该iii：书的有效期自 2020 年 06月 15日至 2023年 06月’4日

组织必须定j廿！接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效

持续认liE至少在证书失效前 60夭执行

版本号 3．初始注册日期 2017' r 06月’5 H 

帷沂 

摆三－ 
SGS United Kingdoii让记 

Rossmcwe Business Parir Ellesmere Port Cheshire CH65 3 EN UK 
t4胡(0)151 350.6666 f +44 (0)151 350.6600 w认w sos corn 

本证书伯息可在国家认证认可监・管理安员合官方网站www cnca cm0v Gn上查询 

本文们由本公司极1 公”，在炜州姑 ww.5gs co，柑te,n・，.:dcorJ肠n’扭”’ 
中的认证吸务劝川场款润发．迷济注仓几中己确定的六任范l;l. 叱绘 

和司法竹枯事玫．本文”的叹.4:什叮在网站
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